



**European Cooperative Council
for Media and Press Consulting**

UNION INTERNATIONALE DE
LA PRESSE ELECTRONIQUE
Hegnacher Str. 30
71336 Waiblingen
Germany
www.uipre-internationalpress.org
ceoffice@uipre-internationalpress.org
phone 0049 (0) 7151 22206
fax 0049 (0) 7151 23338

UIPRE – Hegnacher Str. 30 – 71336 Waiblingen – Germany

Invitation and Information for public and members

Information IFPA-Medienaward

10. June 2012

The democracy IFPA-Award – An European award, that no one loves

The international association of journalists and experts in electronic and media, UIPRE UNION INTERNATIONALE DE LA PRESSE ELECTRONIQUE, work respectable for a long time to evaluate the development of electronic solutions, media and communication.

Now it starts after a vote of Dr. Petr Benes, Prag, and Rolf G. Lehmann, Waiblingen, a special award against destruction cheats and forgers in press, media-companies, associations and institutions. OPA means OFFICE for ABNORMAL PRESTIGE. This award operates in co-operation with the association of media-consulters and the group of European Masterclass Community EMC (www.fdm-ev.de).

What you have to do for the award-entrée: Send us your story or documentation with facts and a page with the best-bad-topics anytime free of charge in German or English (no defamation!). Our mailaddress: ifpa-award@uipre-international-press.org. The jury tells you, if they need a payment for research and working. The jury is free of political interests. The organizers publish an award-document with an application.



Europäischer IFPA-Award Medienpreis zur Förderung von Persönlichkeitsrechten und Demokratie

Die internationale Vereinigung von Journalisten und Experten auf dem Gebiet von Elektronik und Medien, UIPRE UNION INTERNATIONALE DE LA PRESSE ELECTRONIQUE, und seine Mitglieder beschreiben und bewerten seit 53 Jahren Elektronik-Lösungen, Medien und Kommunikation.

Nach einer Idee von Dr. Petr Benes, Prag, und Rolf G. Lehmann, Waiblingen, hat UIPRE in Kooperation mit der Fachvereinigung der Medienberater und der European Masterclass Community EMC (www.fdm-ev.de) einen besonderen europäischen Medienpreis, den IFPA-Award ausgelobt. OPA steht für OFFICE for ABNORMAL PRESTIGE. Eine Auszeichnung, die niemand lieben wird. Die Auszeichnungsurkunde hebt besonders medialen Missbrauch, Fälschungen, Rechtediebstahl, Verstöße gegen Persönlichkeits- und Datenschutzrechte und öffentliche Täuschungen und Diffamierungen heraus.

Wie man einen Beitrag meldet: Grundlage ist immer die Dokumentation oder Faktenbeschreibung des Vorgangs und die jederzeitige Zusendung an die Mailadresse ifpa-award@uipre-international-press.org. Beiträge mit erkennbaren Diffamierungsabsichten werden nicht behandelt. Die Vorprüfung ist unentgeltlich. Werden Arbeiten und Untersuchungen fällig, ergeht vorher ein Aufwandsbescheid. Der Jury-Ausschuss arbeitet nach europäischem Demokratie-Standard und schließt jede Einflussnahme strikt aus. Die Veranstalter veröffentlichen eine Auszeichnungsurkunde mit Würdigung.

Rolf G. Lehmann CEO

UIPRE-Co-operation: www.fdm-ev.de ▪ www.corporate-media-masteraward.com